
אורה לב
מנחה

הערך  . שנה 20מנחה באוניברסיטה הפתוחה מעל . אני אמא לשני ילדים בוגרים
המנחה אותי בעבודה הוא כמו הערך בחיי האישיים המתאפיין בנתינת תמיכה  

מאפשרת ומעודדת את יצר . והעצמה אישית תוך חיזוק מסוגלות והאמונה באדם
בשיעוריי אני דואגת לעורר עניין ומזכירה לתלמידיי שאין דבר . הסקרנות והלמידה

אני  "כי זה ה, השמיים הם הגבול, העומד בפני הרצון ושיש להיאחז בחלום ותקווה
,  אני אדם סבלני עם שאיפות להתקדם ולהתפתח אישית ומקצועית". המאמין שלי

מאחלת לעצמי להיות  . בעלת נתינה אין סופית הרוצה לתרום מניסיוני העשיר
הדמות המעוררת השראה ומוכיחה שבעזרת התמדה ונחישות כל אחת יכול להגיע  

ולממש את שאיפותיו

.ארצה להתמקד בזכויות מנחים ביחידה לאנגלית



אנזנברגאורי 
מרכז

המטרה  . אני חבר ועד יחסית חדש שלומד את עבודת הוועד לאט לאט וביסודיות
שלי היא לייצג את הציבור החשוב של סגל ההוראה בפתוחה למול האתגרים  

אני מרגיש שלאחר תקופה שבה השתלבתי בפעילות  . הרבים שעומדים לפתחנו
הוועד כאחראי על פעילות השטח וכמרכז של צוות האסטרטגיה אני יכול להשתמש  

בין היתר  . בידע ובניסיון שצברתי כדי להרחיב את הפעילות שלי ולהעמיק אותה
בגיבוש  , במסגרת המשא ומתן הקרוב על תנאי העבודה של המנחות והמנחים

ובמאבק על תנאי עבודה מכובדים וראויים  , והגדלת הוועד וכוחו למול ההנהלה
.לכולנו

השגת תנאים טובים למרכזי ומרכזות  . ארצה להתמקד בגיבוש וחיזוק הוועד
סולידריות עם שאר העובדים  . סיוע לכל עובד ועובדת. ההוראה ולמנחות ולמנחים

פ ועם קהילת האוניברסיטה כולה"באו



איגור קליין
מנחה

. שנה 20מדעי המחשב וניהול כבר כמעט , אני מלמד במחלקות הסטטיסטיקה
חשוב לי שהתנאים של ההוראה יהיו נוחים וראויים לעובדי  . ללמד זו התקרית שלי

.ביוטיובאני מפרסם קורסים חינמיים , בזמן הפנוי שלי. האוניברסיטה

הייתי רוצה לעסוק בתנאי העבודה של המרצים גם בהיבטים פיננסים וגם  
.לאפשר סגל לקבל ביטחון תעסוקתי. סוציאליים

.ולהקטין את הפער בשכר בין מרצים מין חוץ לעומת אמיתי הוראה



איריס פייט
מנחה

 4 -וחברת ועד כ( במחלקה לניהול וכלכלה)שנה  28אני מנחה באוניברסיטה מזה 
הנציגים בכוח   באסיפתוחברה , במקביל אני מתנדבת בקהילה במקום מגורי. שנים

אני רואה בהשתייכות  . ר הוועד"בשנתיים וחצי האחרונות אני מכהנת כיו. לעובדים
לוועד אמצעי אפקטיבי לפעולה למען שיפור תנאי העבודה ושמירה על זכויותינו  

במסגרת הפעילות שלי בוועד לאורך הקדנציה  . כיחידים וכציבור, כסגל הוראה
וקבוצות מקרב העובדים  חברי וחברות סגל הנוכחית עסקתי בין השאר בליווי 

בטיפוח קשרים עם הוועדים  , ובייצוג הצרכים שלנו כסגל הוראה מול ההנהלה
כמו כן . פ ועם ועדים נוספים בענף השכלה גבוהה בכוח לעובדים"האחרים באו

ערכנו תהליכי התייעלות באופני העבודה של הועד כצוות ונאבקנו בכרסום הגדל 
מ להסדרת מעמד ותנאי  "אני מובילה את המו, בימים אלו. בתנאי העבודה שלנו

.  העסקה של מרכזות ומרכזי ההוראה

במיוחד לאור האתגרים  , אני שואפת להמשיך ולהילחם למעננו כסגל ההוראה
מ העתידי על "שהשנים האחרונות העמידו בפני תנאי העסקה שלנו ולקראת המו

.ההסכם הקיבוצי הבא



דורון טימור
מנחה

כחבר  .  2015פ מאז "גר בתל אביב ומלמד באו, שרהאבא של נטע ושחר ובן זוג של 
של איריס ובמקביל אני חבר בהנהגת ארגון   כסגנהאני משמש , ועד בקדנציה הנוכחית

גם כוועד סגל ההוראה באוניברסיטה   -כוח לעובדים ומנסה לייצג שם את הצרכים שלנו 
בעבר הייתי חבר בפורום המלווה של הוועד . וגם כחלק מפורום השכלה גבוהה בארגון

אני מבקש . וכפעיל צעיר בכוח לעובדים סייעתי במהלך השביתה בראשית ההתארגנות
מ על ההסכם  "את תמיכת חברי הסגל במועמדותי לקדנציה נוספת שבמרכזה יעמוד המו

.  הקיבוצי הבא

בשנה האחרונה פעלתי להרחבת הוועד על מנת להגביר את הכוח שלנו בכלל ובמיוחד  
השיחות הלא רשמיות ובעיקר , בעיניי. מ הקיבוצי שיחל בשנה הקרובה"לקראת המו

חשובים מאוד על מנת להרחיב את  ( ונקיים שוב בחודש הקרוב)המפגשים שקיימנו 
אני , בנוסף. נמשיך בכך, המעורבות של הוועד בחיי המחלקות השונות ובקדנציה הבאה
גם בעניינים שעל סדר , מתכוון להמשיך לקדם את הצרכים שלנו בהנהגת כוח לעובדים

הקשר עם כוח לעובדים  . היום וגם בסוגיות תקציביות כפי שעשינו בקדנציה הנוכחית
שתי סוגיות חשובות שאני מעוניין לקדם הן מעמד  . חשוב מאוד ואמשיך לחזק אותו

המנחים לאור השינויים השונים שצפויים באוניברסיטה והתייחסות מעמיקה ומשמעותית  
.יותר לחברי סגל שהם הורים לילדים קטנים



לופודידי 
מרכז

ומילאתי מגוון תפקידים   1997אני מועסק כמרכז הוראה באוניברסיטה הפתוחה משנת 
אחראי פניות  , היום אני מרכז הוראה של שני קורסים במחלקה למדעי המחשב. לאורך השנים

פ למען קידום ושיפור  "לאורך כל השנים פעלתי באו. סטודנטים בה וכן חבר בוועדת המשמעת
  2011ובשנת , הייתי ממובילי ההתארגנות בכוח לעובדים. תנאי העסקת מרכזי ההוראה

לפני כשנה הצטרפתי לצוות המשא ומתן שהוקם  . ר"נבחרתי להיות חבר ועד וכיהנתי כסגן היו
ד  "אני גם עו, פ"מעבר לעיסוקיי באו. על מנת להסדיר את תנאי העסקת מרכזי ההוראה

,  2005ועוסק בדיני עבודה משנת , א"בוגר הפקולטה למשפטים באוניברסיטת ת, במקצועי
שנים בהם עבדתי כמתמחה ובהמשך כעוזר משפטי של נשיא בית הדין הארצי  5לאחר 

פתחתי משרד עצמאי העוסק בדיני עבודה עם דגש  , סטיב אדלר( בדימוס)השופט , לעבודה
לאורך השנים שימשתי כיועץ משפטי של התארגנויות  , כך. על משפט העבודה הקיבוצי

,  ומתנים מורכבים משאיםוהייתה לי זכות לקחת חלק בלא מעט , רובן בכוח לעובדים, שונות
אציין שליוויתי את המשא  , בפרט. לרבות כאלו שהיו מול הממונה על השכר במשרד האוצר

ואני משמש  , (בכוח לעובדים)ומתן הארצי של איגוד הסגל האקדמי במכללות הציבוריות 
ושל ארגון  , 2013כיועץ משפטי של ארגון סגל ההוראה באוניברסיטת בן גוריון בנגב משנת 

.2019משנת ( מורים וחוקרים – ח"מוארגון )סגל ההוראה באוניברסיטה העברית 

מטרתי העיקרית כחבר ועד תהיה לפעול על מנת לתקן את העוול שנעשה כלפי חברי סגל  
אנו מהווים סגל בכיר לכל דבר ועניין בהיבט של הוראה  , לטעמי. ההוראה לאורך עשרות שנים

לרבות  , ואנו ראויים לתנאי העסקה המקבילים לתנאי העסקה של סגל בכיר באוניברסיטאות
.קבלת קביעות וטבלאות שכר ראויות המביאות לביטוי את מעמדנו ותרומתנו למוסד



עבד חאתם
מנחה

אני מנחה . בוגר אוניברסיטת חיפה,  2014בחינוך מאז שנת  ר''דאני . חאתםשמי 
אני מנחה במספר קורסים בתחום . באוניברסיטה הפתוחה מזה שנים רבות

אני מבקש להיות  . אני מקווה שתבחרו בי. אני מעוניין חבר בוועד. החינוך
אדם הוגן בוחר גם מבני  . אובייקטיביות בהחלטה שלכם בבחירת נציגים לוועד

.מיעוט כדי שיתאפשר לי לשרת את הסקטור שממנו אני בא

,  ארצה לפעול לשם הגנה על זכויותיהם של כלל המנחים באוניברסיטה הפתוחה
וסטודנטים דוברי ערבית, לרבות מנחים



שחורחיים 
מנחה

.בעל תואר ראשון ושני בהצטיינות מהאוניברסיטה העברית

.ארצה לעסוק במתן מענה פרט בזכויות עבודה



מילוןיעל 
מרכזת  

אחראית פניות  , מנחה, מרכזת הוראה: במגוון תפקידים 2006-פ מ"מועסקת באו
סטודנטים ועוזרת ראש התוכנית לעניינים אקדמיים בתוכנית הנדסת תעשייה  

לאורך כל התקופה האוניברסיטה  . המחלקה למתמטיקה ומדעי המחשב, וניהול
במסגרת עבודתי נחשפתי למורכבות  . הפתוחה היא מקום העבודה המרכזי שלי

ולתהליכי  , מנחים ומרכזים, ולשונות הרבה המאפיינת את עבודת סגל ההוראה
אני  . למדתי הרבה ואני מבטיחה להמשיך ללמוד. פ"עבודה של מערכות שונות באו

רואה חשיבות רבה בהתארגנות ובייצוג עובדים ועוסקת בכך באופן פעיל בשנים  
אני נציגה מטעם  2017 -מ. האחרונות כמשתתפת פעילה בפורום מרכזי הוראה

, הנציגים של כוח לעובדים ובמסגרתה ממלאת תפקידים שונים באסיפתפ "האו
אודה על הזכות לייצג אתכם בוועד  . ר ועדת הכספים בארגון"כיום אני מכהנת כיו

.סגל ההוראה

ארצה לפעול לשמירה וקידום של המעמד הארגוני ותנאי ההעסקה של , אם אבחר
,  ככל הניתן, הגדרת תפקיד מכבדת אשר תאפשר: בכללם. המנחים והמרכזים

.שכר ותנאים סוציאליים, יציבות תעסוקתית, שמירה על הגמישות באופני ההעסקה



ירון כהן צמח
מרכז

אני מאמין שבתור סגל ההוראה שאלת היציבות התעסוקתית היא השאלה  
החשש  . שבהם מערכת ההשכלה הגבוהה מחפשת דרך חדשה, המרכזית בימינו

תפקידו של הועד הוא  . הוא שהדרך הזו תהיה על חשבוננו ולא בשיתוף עימנו
.להבטיח את תנאי ההעסקה שלנו לקראת חתימת ההסכמים החדשים

נחתום על . בוועד הבא ארצה להתרכז בתנאי ההעסקה של המרכזים והמנחים
.הסכם חדש שיטיב את התנאים שלנו



אשל רובינשטיין  לי 
מנחה

מנחה במחלקה לחינוך ופסיכולוגיה ומדריכת מיומנויות למידה במחלקה להוראה  
מעוניינת לקחת חלק פעיל בשימור ושינוי תנאי ההעסקה הקיימים  . ולמידה
ולשפר את מערך היחסים החשוב שבין האוניברסיטה  , על מנת לטייבם, למנחים

.כצורכיווסטודנטים  – כמייצגיומרכזים ומנחים  -הפתוחה כגוף

ולטייב  , לשפרו, רואה בהנחיה במודל של האוניברסיטה הפתוחה דבר שיש לשמרו
שאלת הקביעות כסממן ליציבות תעסוקתית היא  . את תנאי ההעסקה וההכשרה

ורגע לפני פתיחה מחודשת למשא ומתן על תנאי ההעסקה חשוב לי  , נושא חשוב
,  ונגיש לפניות המנחים והמנחות מהמחלקות השונות, תורם, להיות חלק משמעותי

ואשמח להמשיך ולעסוק בכך לטובת  , דבר אשר עשיתי במסגרת הוועד הנוכחי
כולנו



מוחמד יונס
מנחה

בעל ניסיון בפעילות  . פעיל בעמותות החברה האזרחית. אדריכל ומתכנן ערים
ועדת שמות ברשות  , ועד שכונה, ועד הורים בבית הספר, ועד סטודנטים)הציבורית 

עורך ומגיש תוכניות רדיו (. בכל שלב בחיים הפעילות המתאימה ... המקומית ועוד
לשעבר נציג המהנדסים והאדריכלים  . תסריטאי לדוקומנטריים קצרים, לשעבר

.  ונציג השר לאיכות הסביבה בוועדה המקומית עירון, בוועדה המחוזית מחוז צפון
.לא חושש להשמיע את דעתי

ארצה להתעסק בקידום מעמד סגל ההוראה ובמיוחד ביסוס תנאי ההעסקה  
.והקביעות



מיכל כהן
מנחה

פ קורסים בסטטיסטיקה למדעי  "שנים מנחה באו 30שמי מיכל כהן ומזה כ  , שלום

מלמדת בהוראה מקוונת בזום ובהוראה פרונטלית בקמפוס  , גרה בגליל ,  החברה

נבחרתי לראשונה   2020באוגוסט . פ הינו מקום עבודתי היחיד"האו. הנמל בחיפה

מאז ועד היום אני לוקחת חלק פעיל מאוד בעבודת הוועד  , לוועד סגל ההוראה

לרבות כתיבת ופרסום המידעון  , ואמונה על כל נושא התקשורת עם סגל ההוראה

ורואה בו , לעבוד במקום אותו אני אוהבת, נפלה בחלקי הזכות. בגרסתו הנוכחית

אולי הצלע  , פ"אנחנו סגל ההוראה אחת הצלעות החשובות באו, לתפיסתי. בית שני

שאנו אבן יסוד עליה מושתתת ערכה , לפיכך עלינו להביא להכרה. החשובה ביותר

.  פ"ותדמיתה של האו

במטרה לשמור  , ולייצג נאמנה את סגל ההוראה, אשמח להמשיך את פועלי בוועד

יותר מתמיד אנחנו חייבים , היום. על מקום עבודתנו ולשפר את תנאי העסקתנו

.  לשמור על עתידנו התעסוקתי



סלים בריק
מנחה

.  ומרצה במסגרות שונות" הארץ"בעל טור בעיתון , מלמד מדעי המדינה והיסטוריה
.הדרוזים בישראל וערים מעורבות, עוסק בחקר הפוליטיקה הערבית

בעיקר בתחומים האקדמיים ומימון  , ארצה להתמקד בשיפור מעמד המנחים
להתמקד באפליית המנחים הלא יהודים  , ל"פרסומים והשתתפות בכנסים בינ
פ  "פ וברעיונות ויוזמות לשיפור ההוראה באו"והמדיניות כלפיהם במסגרת האו

.וקידום מעמד המנחות והמניחים מול הסגל הבכיר


	שקופית 1:   אורה לב מנחה
	שקופית 2: אורי אנזנברג מרכז
	שקופית 3: איגור קליין מנחה
	שקופית 4: איריס פייט מנחה
	שקופית 5:   דורון טימור מנחה
	שקופית 6:   דידי לופו מרכז
	שקופית 7:  חאתם עבד מנחה
	שקופית 8:   חיים שחור מנחה
	שקופית 9:   יעל מילון מרכזת 
	שקופית 10:   ירון כהן צמח מרכז
	שקופית 11:   לי אשל רובינשטיין  מנחה
	שקופית 12:   מוחמד יונס מנחה
	שקופית 13:   מיכל כהן מנחה
	שקופית 14:   סלים בריק מנחה

